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Český svaz chovatelů 
Ústřední odborná komise chovatelů králíků, Maškova 3, 182 53 Praha 8 - Kobylisy 

Tel. 284683437, 284684147, fax 284681451, e-mail: kralici@cschdz.eu , http://www.cschdz.eu 

IČO 00443204, DIČ CZ-00443204, Bankovní spojení: KB Praha 9, č. účtu: 635081/0100 

 

Číslo jednací: 375 – 39/2016 

Dne: 17. 11. 2016 

 

Zápis č. 5 ze schůze ÚOK chovatelů králíků, rozšířené o 

Předsednictvo sboru posuzovatelů králíků a jednání Standardové 

komise konané dne 17. 11. 2016 v Lysé nad Labem 
 

Přítomni: 

 

Za ÚOK chovatelů králíků: Dana Caithamlová, Tomáš Červinka, MVDr. Miloslav 

Martinec, Ph.D., Petr Sirotek, MVDr. Vlastimil Šimek, Jindřich Šíp 

Za kontrolní komisi odbornosti: Jindřich Snítilý 

Za Předsednictvo sboru posuzovatelů králíků: MVDr. Miloslav Martinec, Ph.D., Petr 

Sirotek, MVDr. Vlastimil Šimek, Jindřich Šíp 

Za Standardovou komisi: MVDr. Miloslav Martinec, Ph.D., Stanislav Kulanda, Petr 

Sirotek, MVDr. Vlastimil Šimek, Jindřich Šíp 

Tajemník ÚOK chovatelů králíků: Josef Vilhelm 

Omluven: Jiří Jahoda 

Hosté: Ing. Miroslav Kroft, předseda ÚV ČSCH, Mgr. Ondřej Matouš, ředitel výstaviště Lysá 

nad Labem s.r.o., Maroš Sládek, předseda ÚOK CHK Slovenského zväzu chovateľov 

 

PROGRAM: 

 

1) Zahájení – př. Sirotek 

2) Kontrola usnesení z minulé schůze ÚOK 

3) CV Lysá nad Labem 2016  

4)  Příprava a zajištění CVMK 2017 v Lysé nad Labem 

5)  Různé 

6)  Závěr 

 

Ad 1.) Zahájení 

Jednání zahájil v 17:00 hodin Petr Sirotek, předseda ÚOK chovatelů králíků, který rovněž 

celé jednání vedl. Rokování svolal předseda ÚOK chovatelů králíků e-mailovou formou, 

prostřednictvím tajemníka komise Josefa Vilhelma. Přivítal hosty v čele s předsedou ÚV 

ČSCH Ing. M. Kroftem. Omluven byl Jiří Jahoda, který se na jednání nedostaví, protože 

vyřizuje převzetí historické pozůstalosti po zesnulém J. Schönfelderovi v Kralupech nad 

Vltavou. Zapisovatelem jednání byl navržen MVDr. Vlastimil Šimek. Ověřovateli zápisu byli 

navrženi MVDr. Miloslav Martinec, Ph.D. a Jindřich Šíp. Zápisy se řídí směrnicí ÚV ČSCH 

vydanou v roce 2016. Předseda navrhl, aby z časových důvodů byl bod 4 jednání (Příprava a 

zajištění CVMK 2017 v Lysé nad Labem) řešen hned po bodu Zahájení. 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

 

mailto:kralici@cschdz.eu
http://www.cschdz.eu/
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USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/1/1: ÚOK CHK schvaluje upravený program jednání, 

zapisovatele jednání (dr. Vlastimil Šimek) a ověřovatele zápisu (dr. Miloslav Martinec, 

Jindřich Šíp). 

 

Ad 2.) Příprava a zajištění CVMK 2017 v Lysé nad Labem 

Petr Sirotek, předseda ÚOK CHK dal slovo řediteli výstaviště Lysá nad Labem Mgr. Ondřeji 

Matoušovi. Ten přítomné seznámil s realizací CVMK, která proběhne v prostorách výstaviště 

v roce 2017. Výstava se uskuteční ve dnech 8. – 9. 9. 2017 (pátek a sobota). Součástí výstavy 

bude prodejní trh drobných zvířat. Snahou výstaviště bude zaměřit se na pořádání těchto trhů i 

v budoucnosti. Výstava samotná bude spojená s CVM drůbeže. Členové ÚOK CHK zajistili 

požadavek, aby králíkářská expozice byla umístěna v novější hale C. Ředitel výstaviště si 

vyslechl připomínky členů komise ke špatné kvalitě podestýlky pro králíky, načež uvedl, že se 

bude snažit sjednat v budoucnu lepší kvalitu podestýlky. Smlouva o pořádání CVMK je 

připravena k podpisu zainteresovaných stran. Ing. M. Kroft, předseda ÚV ČSCH, hovořil 

především o technice vydávání prodaných zvířat na celostátních výstavách ČSCH 

v budoucnu. 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/2/1: ÚOK CHK bere na vědomí organizační informace o 

průběhu CVMK Olomouc 2016. Ta se uskuteční v Lysé nad Labem ve dnech 8. – 9. 9. 2017 

(otevřeno pro veřejnost - pátek a sobota). 

 

 

Ad 3.) Kontrola usnesení z minulé schůze 

 

USNESENÍ 4/ÚOKCHK 16/4/1/1: Zveřejnění Souhrnu řazení a terminologie barevných rázů 

králíků na webu ČSCH (J. Vilhelm – splněno) a instrukce posuzovatelů králíků na školení 

v roce 2017 (dr. V. Šimek – úkol trvá). 

USNESENÍ 4/ÚOKCHK 16/4/5/1: Zaslání dopisu (J. Vilhelm – splněno). 

USNESENÍ 4/ÚOKCHK 16/4/5/3: Jednání ve věci dotisku oc. lístků králíků (P. Sirotek, J. 

Vilhelm – splněno). 

USNESENÍ 4/ÚOKCHK 16/4/5/4: Připravení smlouvy o pořádání CVMK Lysá nad Labem 

2017 (J. Vilhelm – splněno). Smlouva je připravena k podpisu. 

 

Ad 4.) CV Lysá nad Labem 2016  

Členové ÚOK CHK zhodnotili první den na CV Lysá nad Labem. Konstatován byl velice 

příznivý počet králíků (téměř 3 000 ks) a rovněž velice pestré zastoupení plemen a rázů. 

Řazení barevných rázů a terminologie již byla realizována podle schváleného seznamu. 

Podařilo se zabezpečit adekvátní počet posuzovatelů králíků. Drtivá většina z nich odevzdala 

podklady pro katalog včas. V rámci dobrých vztahů a spolupráce se Slovenským zväzem 

chovateľov, bylo delegováno 1 auto slovenských posuzovatelů. Posuzovatelé si zabezpečili 

dostatečné množství pomocníků (státní svátek). Souhrn pohárů a čestných cen provedl Ing. 

Blokeš. Sumarizaci držitelů výstavních titulů Mistr ČR (MČR) a Šampion ČR (ŠČR) provedl 

dr. V. Šimek. Ten rovněž přítomné seznámil s novým vzorem diplomů pro držitele MČR, 

jejichž realizace byla přáním předsedy ÚOK CHK. U králíků ŠČR byly použity barevné oc. 

lístky. Členy komise byl konstatován hladký průběh posouzení králíků. Členové ÚOK CHK 

podrobili kritice špatnou kvalitu podestýlky a hygienu misek pro králíky. Na zajištění kvalitní 

podestýlky pro králíky (nakupuje pořadatel – Výstaviště Lysá n. L.) se komise více zaměří. 

Na výstavě byly uděleny Medaile ÚOK CHK pro 6 nejlepších kolekcí králíků. Zlatou medaili 
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získal M. Krajf na králíky Vm. Na udělování těchto medailí byl zaznamenán kladný ohlas 

chovatelské veřejnosti a ÚOK CHK v nich hodlá nadále pokračovat. 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/4/1: ÚOK CHK bere na vědomí organizační informace o 

průběhu CV Lysá nad Labem v den posuzování 17. 11. 2016. 

 

Ad 5.) Různé 

5. 1 Dopis od posuzovatelů PhDr. J. Jirků 

Tajemník komise J. Vilhelm přečetl dopis od posuzovatele králíků PhDr. Jana Jirků. 

V obsáhlé korespondenci se zabývá problematikou oceňovacích lístků s logotypy sponzorů. 

V praxi posuzování výstav existují oc. lístky bez loga sponzora (objednávka z Distribučního 

střediska ČSCH – platí se za ně), dále oc. lístky s logem sponzorů (většinou města, kraje či 

krmivářských firem zabezpečující krmení výstavy v rámci propagace firmy sponzorským 

darem – tyto lístky jsou většinou zdarma). Mimoto, některé chovatelské kluby si upravují 

záhlaví oc. lístků (název klubu, datum posuzování apod.) a lístky si tisknou sami pro svou 

potřebu. ÚOK CHK a Předsednictvo sboru již na svém zářijovém zasedání tuto problematiku 

řešily a dávají pořadatelům výstav na výběr, pro kterou variantu se rozhodnou 

Všechny výše uvedené varianty oc. lístku jsou správné a posuzovatelé králíků na ně bez 

problému již léta posuzují. Zásadní situací je, aby se jednalo o lístek formátu A6 a aby na něm 

byly uvedeny všechny potřebné údaje a základní grafika odpovídala oc. lístkům 

z Distribučního střediska ČSCH. Takové oc. lístky jsou platné. Tajemník tazateli odepíše. 

Hlasování Předsednictvo: všichni pro 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/1: Předsednictvo sboru posuzovatelů králíků a ÚOK CHK 

vydávají stanovisko ve věci používání oc. lístků králíků na výstavách ČSCH. Tazateli bude 

odpovězeno dopisem, dle informací uvedených v zápise. Zodpovídá: tajemník ÚOK CHK J. 

Vilhelm. 

  

5.2 Dopis od Klubu chovatelů králíků stříbřitých malých 

Tajemník komise J. Vilhelm seznámil přítomné s dopisem od představitelů Klubu chovatelů 

králíků stříbřitých malých. V něm žádají o vysvětlení „hájení“ termínu celostátní výstavy 

(CV) vůči výstavám nižšího stupně. Členové ÚOK CHK se shodli, že bývalo dobrou tradicí, 

když se v termínu CV konaly jen (max.) místní výstavy. Celostátní výstava je chovatelský 

svátek, společenská událost, je to tuzemská výstava nejvyššího stupně podle Výstavního řádu 

ČSCH. Na CV se vždy řada chovatelů těší a chtějí ji navštívit. V okamžiku, kdy je nějaká 

větší výstava, je to časově téměř nemožné. To se týká i klubových výstav, protože cílem je 

ukázat na CV to nejlepší to je u nás chováno. Bohužel, mnohé kluby mají na několik let 

dopředu nasmlouvané a podepsané termíny s místy pořádání výstav. Termíny CV jsou 

s určitostí známé asi rok dopředu. Proto dochází ke kolizi některých klubových výstav s CV. 

Takovou situaci nemůže ÚOK CHK ovlivnit. Pořádání všeobecné CV je v kompetenci 

především Ústředního výkonného výboru (ÚVV) ČSCH. Tazateli bude odpovězeno dopisem 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/2: ÚOK CHK bere na vědomí dopis od KCHK stříbřitých 

malých. Tazateli bude odpovězeno dopisem, dle informací uvedených v zápise. Zodpovídá: 

tajemník ÚOK CHK J. Vilhelm. 

 

5.3 Dopis od Klubu chovatelů králíků českých strakáčů 

Tajemník J. Vilhelm informoval o dopisu od představitelů KCHK českých strakáčů. Jedná se 

o sjednocení hmotnosti našeho a evropského vzorníku. Členové ÚOK a Standardové komise 
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se jednomyslně shodli, že u nás je aktuálně hodně králíků ČS problém s nižší hmotností, což 

by se mělo řešit hlavně správnou selekcí chovných zvířat. V evropském standardu je ČS 

zařazen mezi střední plemena (má tam dvojí název: malý strakáč/český strakáč); problémy 

s menšími zvířaty nejsou, obdobně jako v Německu. Celá problematika bude vyžadovat další 

komplexní řešení s klubem. 

Hlasování: ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/3: ÚOK CHK bere na vědomí dopis od KCHK českých 

strakáčů. Tazateli bude odpovězeno, dle informací uvedených v zápise. Zodpovídá: tajemník 

ÚOK CHK J. Vilhelm. 

 

5.4 Dopis od Milana Kotyzy 

Tajemník komise J. Vilhelm přečetl e-mail od Milana Kotyzy, bývalého předsedy ÚV ČSCH. 

V e-mailu se věnuje problematice pravidel českého pravopisu v souvislosti se schváleným 

řazením plemen a rázů králíků na webu ČSCH. Členové Standardové komise a ÚOK CHK se 

jednomyslně shodli, že dotyčný předpis byl vypracován korektně a v souladu s tradicemi 

našeho organizovaného chovu králíků. S ohledem na předešlé vztahy a jednání chovatele M. 

Kotyzy vůči vedení králíkářské sekce ČSCH, přítomní členové komisí považují stížnost za 

bezpředmětnou. Mimoto, v samotném e-mailu zaslané M. Kotyzou bylo po náhledu 

jazykovým odborníkem shledáno několik chyb. Tato korekce e-mailu bude M. Kotyzovi 

zaslána společně s dopisem. 

Hlasování Standardová komise: všichni pro 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/4: Standardová komise a ÚOK CHK potvrzují platnost 

vypracovaného a schváleného řazení plemen a terminologie rázů králíků dostupného na 

webu ČSCH. Tazateli bude zaslán dopis, dle informací uvedených v zápise. Zodpovídá: 

tajemník ÚOK CHK J. Vilhelm. 

 

5.5 Terminologie a zkratky u krátkosrstých plemen 

Členové Standardové komise a ÚOK CHK se zabývali problematikou barevných rázů králíků 

a zkratek u rexovitých plemen. Vzhledem k tomu, že nedávno bylo vypracováno a schváleno 

nové řazení a terminologie barevných rázů u plemen králíků (s normální srstí), D. 

Caithamlová navrhla, aby se totéž realizovalo také u krátkosrstých plemen. Současný systém, 

kdy se první uvádí zkratka barvy a pak přípona „Rex“ příliš neodpovídala ani v roce vydání 

vzorníku. V současné době se v katalozích výstav i na oc. lístcích se často setkáváme 

s různými zkomoleninami. Bylo navrženo, aby dr. V. Šimek zpracoval dodatek řazení a 

terminologie u rexovitých plemen. 

Hlasování Standardová komise: všichni pro 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/5: ÚOK CHK ukládá zpracovat dodatek o řazení barev a 

terminologii zkratek u rexovitých plemen králíků, s ohledem na jednotné pojmenování a 

tvorbu zkratek. Zodpovídá: dr. V. Šimek. Termín: do příštího zasedání. 
 

5.6 Registrace chovatelských klubů králíků 

Tajemník komise J. Vilhelm seznámil přítomné s probíhající registrací klubů ve spolkovém 

rejstříku. Většina KCHK je zaregistrována. O vybraných klubech se již ví, že registraci 

nebudou realizovat (např. KCHK marburských). Ty kluby, které stále nezaslaly podklady 

k registraci, budou osloveny. Při nezaregistrování klubu dotyčný klub od 1. 1. 2017 zanikne. 

Hlasování: všichni pro 
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USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/6: ÚOK CHK bere na vědomí informace k probíhající 

registraci chovatelských klubů králíků. Dosud nezaregistrované kluby budou obeslány 

s urgencí. Při nezaregistrování klubu dotyčný klub od 1. 1. 2017 zanikne. Zodpovídá: 

tajemník J. Vilhelm. Termín: neprodleně. 

  

5.7 Uznávací řízení 

Ing. Blokeš hovořil o uznání nového plemene – malý rex v barvě plášťové černožluté. Tito 

králíci byli vystaveni na probíhající CV. O plemeni jako takovém se již jednalo na předešlých 

zasedání ÚOK CHK a Standardové komise v roce 2016. Bohužel, byly shledány 

administrativní nedostatky, které jsou nezbytné pro korektní průběh uznávacího řízení. Po 

delší diskuzi všech přítomných členů komisí bylo navrženo, že nezbytné podklady zpracuje 

do příštího jednání Ing. J. Blokeš. Na příštím jednání se plánuje vlastní uznání nového 

plemene. Členové komisí konstatovali, že plemeno udělalo od minulého neúspěšného 

uznávacího řízení pokrok. S ohledem na velký význam uznávacího řízení je však potřebné 

dodržovat základní pravidla. 

Hlasování: Standardová komise: pro: 5, proti: 1, zdrželi se: 0 

Hlasování ÚOK CHK: pro. 6, proti: 1, zdrželi se: 0 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/7: Standardová komise a ÚOK CHK berou na vědomí 

informace k uznávacímu řízení nového plemene malý rex v barvě plášťová černožlutá. Platí 

veškerá předchozí usnesení vztahující se k uznávacímu procesu tohoto plemene. 

Standardová komise a ÚOK CHK ukládají zpracovat nezbytné administrativní podklady 

k dokončení uznávacího řízení. Zodpovídá: Ing. J. Blokeš. Termín: do příštího zasedání. 

 

5.8 Užití názvu „Celostátní výstava zakrslých králíků“ 

Jindřich Šíp, předseda Klubu chovatelů zakrslých králíků, požádal ÚOK CHK o užití názvu 

„Celostátní výstava zakrslých králíků“ pro výstavu organizovanou tímto klubem v Tečovicích 

3. – 4. 12. 2016. Výstava konaná pod tímto názvem má větší možnost získat podporu od 

místní samosprávy. Užití názvu bude zpoplatněno částkou 500,-. 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/8: ÚOK CHK schvaluje užití názvu „Celostátní výstava 

zakrslých králíků“ pro výstavu organizovanou tímto klubem v Tečovicích 3. – 4. 12. 2016. 

Zodpovídá: tajemník J. Vilhelm. Termín: neprodleně. 

 

5.9 Účast na soutěžní mezinárodní výstavě Interkanin 2016 na Slovensku 

Petr Sirotek otevřel diskuzi k naší účasti na mezinárodní výstavě králíků Interkanin 2016 

v Nitře (25. – 27. 11. 2016). Připomněl genezi problematiky a e-mailovou komunikaci, která 

mezi členy proběhla v měsíci říjnu. Členové ÚOK CHK se shodli, že naše strana, bohužel, 

obdržela pouze kusé informace a v pozdním termínu. K tomuto se vyjádřili především Ing. 

Blokeš a dr. Martinec, se kterými osobně komunikoval Ing. M. Supuka, hlavní organizátor 

celé akce. Se současnou situací v králíkářské komisi na Slovensku přítomné seznámil 

předseda slovenské ÚOK CHK Maroš Sládek. Vyústěním celé časově nepříznivé 

problematiky bylo e-mailové hlasování dne 10. 10. 2016 o podpoře naší delegace. Většina 

členů naší ÚOK CHK se rozhodla podpořit tuto ojedinělou mezinárodní akci a sestavit tým 

vystavovatelů z České republiky. Toto bylo úspěšně realizováno a dr. Martinec nechal mezi 

přítomnými kolovat vytvořenou soupisku reprezentace chovatelů králíků za ČSCH. Přestože 

ÚOK CHK s účastí našich chovatelů původně v rozpočtu nepočítala, komise podpoří tuto akci 

i finančně a vystavovatelům nabídne možnost uhrazení výstavních poplatků. Hromadná 

doprava zvířat bude zabezpečena posuzovateli králíků, kteří jsou delegováni jet posuzovat. 

Předseda ÚOK P. Sirotek navrhl, aby částka spojená s úhradou výstavních poplatků našich 
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chovatelů králíků byla uhrazena z položky odměn funkcionářů ÚOK CHK. Členové ÚOK 

CHK se jednomyslně shodli, že tuto akci a účast našich chovatelů králíků maximálně 

podporují a věří, že to bude ku prospěchu chovatelství na mezinárodní scéně. 

Hlasování: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/9: ÚOK CHK schvaluje účast našich chovatelů králíků na 

obnovené mezinárodní výstavě králíků Interkanin 2016 na Slovensku (Nitra, 25. – 27. 11. 

2016) podle e-mailového hlasování ze dne 10. 10. 2016. ÚOK CHK podpoří reprezentační 

tým ČSCH úhradou výstavních poplatků a zajistí hromadnou dopravu do Nitry pomocí 

posuzovatelů králíků. Čerpání těchto prostředků bude realizováno z položky odměn 

funkcionářů ÚOK CHK. Členové ÚOK CHK se jednomyslně shodli, že tuto akci a účast 

našich chovatelů králíků maximálně podporují a věří, že to bude ku prospěchu chovatelství 

na mezinárodní scéně. 

 

5.10 Došlá pošta – posuzovatelé 

Ing. J. Blokeš seznámil přítomné členy ÚOK CHK s došlou poštou ohledně stížností na 

posuzovatele. Členové Předsednictva sboru posuzovatelů králíků konstatovali, že jako 

oprávněné stížnosti se dají považovat hlavně formální náležitosti. Vlastní posouzení zvířete je 

na konkrétním posuzovateli a je to v neposlední řadě jeho vizitka před chovatelskou 

veřejností. Ing. Blokeš uvedl, že s příslušnými posuzovateli bude soukromě diskutována celá 

problematika s cílem nápravy. Mimoto, bylo navrženo, aby došlá pošta ohledně posuzovatelů 

byla předsedou sboru přeposílána na ostatní členy Předsednictva sboru posuzovatelů králíků, 

s cílem pružného vyřešení ke spokojenosti všech zainteresovaných. 

Hlasování Předsednictvo: všichni pro 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/10: Předsednictvo sboru posuzovatelů králíků a ÚOK CHK 

berou na vědomí došlou poštu. Přeposílání došlé pošty bude realizováno na všechny členy 

Předsednictva sboru posuzovatelů králíků. Zodpovídá: Ing. J. Blokeš. Termín: průběžně. 

 

5.11 Aktualizace Směrnice pro novošlechtění a regenerační křížení 

Členové ÚOK CHK a Standardové komise se zabývali problematikou chovů zařazených 

v sekci novošlechtění a regeneračních křížení. J. Šíp a J. Vilhelm konstatovali, že povinné 

roční hlášení o aktuálním stavu zasílá jen část chovatelů. Rovněž na celostátních výstavách je 

vystaven jen skutečný zlomek plemen z povolených šlechtění.  

Mimoto, byl řešen celkový koncept novošlechtění. V současnosti jsou v sekci novošlechtění 

zařazena taková plemena, která se prokazatelně chovají v zahraničí a/nebo jsou již uznána 

evropským vzorníkem. V takovém případě pojmenování tohoto statusu chovu u nás jako 

„novošlechtění“ příliš neodpovídá realitě, protože tato nová plemena jsou do ČR jen 

importována a většinou s nimi není již nijak šlechtitelsky pracováno. Přítomní členové komisí 

považují za zbytečně administrativně a časově náročné vést novošlechtění pro tato již jinde 

uznaná a „hotová“ plemena (příklady z nedávné doby – tříslový veveří, Polish, zakrslý 

saténový apod.). S tímto ohledem bylo navrženo, aby J. Šíp zpracoval do následující schůze 

návrh příslušné nové směrnice. Návrh směrnice bude zaslán členům ÚOK CHK a 

Standardové komise v předstihu před jednáním. 

Hlasování Standardová komise: všichni pro 

Hlasování ÚOK CHK: všichni pro 

USNESENÍ 5/ÚOKCHK 16/5/5/11: Standardová komise a ÚOK CHK ukládají vypracovat 

aktualizovanou Směrnici pro novošlechtění a regenerační křížení králíků. Nově bude 

zařazen jednodušší proces při uznávání plemen králíků uznaných evropským vzorníkem. 

Zodpovídá: J. Šíp. Termín: do příštího zasedání. 
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Ad 6.) Závěr 

Na závěr předal P. Sirotek slovo předsedovi ÚV ČSCH Ing. Miroslavu Kroftovi. Ten 

poděkoval za možnost jednání navštívit a popřál přítomným hodně zdaru v práci komise. 

Vzhledem k vyčerpanému programu jednání ukončil P. Sirotek jednání v 21:45 hodin. 

 

Zapsal: MVDr. Vlastimil Šimek 

Ověřovatelé zápisu: MVDr. Miloslav Martinec, Ph.D., Jindřich Šíp 

Celý zápis je dostupný na svazovém webu www.cschdz.eu v sekci Králíci. Usnesení budou 

zveřejněna v časopise Chovatel. 

http://www.cschdz.eu/

